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Vragen van het lid Berndsen-Jansen (D66) aan de Minister van Veiligheid en 
Justitie over de zorgen van de Nationale ombudsman over onterechte invallen 
in woningen bij het opsporen van hennepkwekerijen (ingezonden 
16 september 2014). 

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel: «Ombudsman: Politie mist cijfers over 
hennepacties»?1 

Vraag 2
Hoe vaak is de afgelopen drie jaar binnengetreden in woningen door de 
politie? Hoe vaak waren deze binnentredingen hennepgerelateerd? 

Vraag 3
Hoe vaak komt het voor dat, ondanks positieve warmtemetingen, geen 
hennepkwekerij worden aangetroffen? 

Vraag 4
Hoe verklaart u de onterechte invallen in woningen bij hennepacties? 

Vraag 5
Wat is de impact op burgers van onterechte invallen? 

Vraag 6
Hoe verklaart u de onterechte inbreuk op het huisrecht en de privacy van 
deze mensen? 

Vraag 7
Hoe verklaart u het toenemende aantal klachten van burgers bij de Nationale 
ombudsman door het binnentreden van de politie op zoek naar hennepkwe-
kerijen? 

Vraag 8
Hoeveel politiecapaciteit is ingezet voor deze acties? 
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Vraag 9
Hoeveel geld is uitgegeven aan deze acties? Hoeveel geld is besteed aan het 
vergoeden van schade door onterechte invallen?
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